



Q&A # 1

Date: September 6, 2022

Project: Janitorial Services: Charlottetown Research and Development Centre

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question #1

Are the buildings scent free?

Answer #1

Yes. Signs are posted throughout the buildings.

Question #2

Is there any PPE required as far as working in the Harrington Buildings (71, 80, 84)?

Answer #2

Yes, safety footwear (CSA Approved) is required on the Harrington site.



Q&R #1

Date: 6 Septembre 2022

Projet: Services d'entretien ménager: Centre de recherche et de développement de Charlottetown

The English version is on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question #1

Les bâtiments sont-ils sans parfum ?

Réponse #1

Oui. Des panneaux sont affichés dans tous les bâtiments.

Question #2

Y a-t-il des EPI requis pour travailler dans les bâtiments Harrington (71, 80, 84) ?

Réponse #2

Oui, des chaussures de sécurité (approuvées CSA) sont requises sur le site de Harrington.